
Referat fra bestyrelsesmøde nr. 2 / 2024 i OK West
15. april 2024

Deltagere: Eric, Peter, Sven W og Mogens og Mogens

Afbud: Hanne K

Ad A. Debatpunkter - Fremadrettet

1 Mogens N bød Mogens C velkommen. Sven fortsætter med træningskalenderen.

2 a Klub sprint er den 26.06 i Ribe med Per som banelægger.

b Klub ultralang er den 9.5 på Fanø.

3 Vrøgum er med i det nye koncept for Find Vej. I Vrøgum skal posterne checkes.

Det besluttedes at arrangere et klubarrangement den 8. maj, hvor alle poster bliver

kontrolleret. Klubben giver sandwich efter kontrollen til de fremmødte. Mødetid

kl. 17.30

Sdr Heden er på vej ind i det nye koncept. Der skal flyttes 7-10 poster. Arbejdet

foreslås udført af seniorklubben.

Sven W spørger Søren hos Naturstyrelsen om der er flere erstatningspæle.

Gødel Bjerge sættes foreløbig på pause.

Såfremt der ikke er flere pæle skal vi forsøge at få en aftale med vores nye skov-

ridder med henblik på at få skoven til at finansiere nye pæle.

Vi får nok selv lidt omkostninger til skilte mm.

4 Vi har fået Syd kredsen Emit. Det blev besluttet at give en gave på 500 kr. til Syd-

kredsens venner som en tak.

B. Status - igangværende opgaver

1 Træningskalenderen 2024

Fra 31. juli mangles der 8 banelæggere i resten af året. Det nuværende system med

at banelæggere selv foreslår den skov (det må også gerne være uden for vores sæd-

vanlige område) de  ønsker til banelægning opretholdes.

2 Der er kommet nye vandinstallationer og armatur på håndvasken.

Mogens er begyndt at hænge hylder op i det lille depotrum.

Vi ser gerne nogle nye farver på væggene.

3 Der er købt skærme for kr. 1.200.

Der er betalt knap kr. 3.000 for korttegning af Vrøgum og Oksbøl.

Der er søgt om 10.000 i tilskud til det nye Find Vej projekt hos Odd Fellow i Varde.

C. Efterretning - sager til orientering

1 Der er forelagt forslag til nyt reglement.

2 Der er 2 udmeldelser pr. 1. januar og 1 udmeldelse pr. 31.12.2024

Vi er nu 44 aktive medlemmer.

D. Kommunikation - Hvad og hvordan

1 Ikke noget nyt

2 Der er til stadighed nogle ikke-medlemmer, som ønsker at komme ind i vores

interne gruppe. Disse henvises til den officielle face book side.



E. Eventuelt

Der vil i efteråret blive tilbudt et MapRun løb med instruktion enden løbet.

Mogens C og Eric er tovholder her

Mogens N indkalder når der er behov for et nyt møde.

som referent

Peter Gammelvind


